

Date: 08/05/2019

Ref: MO/MTM /NW/G006/2019

إنذار ملاحى
NAVIGATION WARNING # G006/2019

Safe Water Marks (Fairway Buoy) have been Established at the Approach of Dubai Dry-Docks in the vicinity of Position 25° 16.8' N 055° 14.0' E

This is to inform all the stations that Safe Water Mark (Fairway Buoy) have been Established at the approach of Dubai Dry-Docks in the vicinity of position 25° 16.8' N 055° 14.0' E

All vessels are hereby advised to correct their charts and publications and shall navigate with extreme cautions in the vicinity.

All VTS (Hamriyah Port, Khor Dubai, Port Rashid, Fishing Harbours and Jabal Ali Port) are requested to advise vessels accordingly.

Owners, Agent, Charters, Marinas, Yacht club and Recreational Sailing Organisations shall ensure that the contents of this notice are made known to the masters or persons in charge of their vessels.

تم تركيب علامات ممر المياه الأمانة (Fairway Buoy) في المنطقة المحاذية للأحواض الجافة العالمية بالقرب من الموقع: 25° 16.8' N 055° 14.0' E

هذا لإعلام كافة المحطات بأنه تم تركيب علامات ممر المياه الأمانة في المنطقة المحاذية للأحواض الجافة العالمية بالقرب من الموقع: 25° 16.8' N 055° 14.0' E

على كافة الوسائل البحرية تصحيح خرائطها ومنتشوراتها والإبحار بحيطه وحذر شديد من بالقرب من المنطقة المشار إليها.

على جميع العاملين في (ميناء الحميرة، وخور دبي وميناء راشد، ومرافق الصيد وميناء جبل علي) تقديم المشورة للسفن للحفاظ على هذه المنطقة خالية.

على مالكي السفن، والوكلاء، والمستأجرين، والمراسي، ونوادي اليخوت والقوارب الترفيهية والشراعية الإلتزام بإبلاغ قباطنة الوسائل البحرية أو الأشخاص المسؤولين على متنها بتطبيق محتويات هذا الإنذار.

خميس ولد غميل
مدير إدارة حركة المرور البحرية
سلطة مدينة دبي الملاحية

